*FOR IMMEDIATE RELEASE** 即时发布

Peak Ocean Group and Jiangsu Maritime Institute (JMI) to Launch China's First Wind Renewable Institute Program in Partnership with OPITO

Peak Ocean Group (POG) 与江苏海事职业技术学院(JMI)携手 OPITO 推出中国首个海洋风电产业学院

[Beijing], [16th Oct] – Peak Ocean Group, Jiangsu Maritime Institute (JMI), and OPITO are proud to announce the launch of China's first Offshore Wind Renewable Institute Program. The program, set to commence in September 2025, is designed to offer a comprehensive, progressive, and practical learning experience, preparing students with the skills and knowledge necessary to support the fast-growing offshore wind energy sector.

中国北京,2024年10月16日 – Peak Ocean Group (POG)、江苏海事职业技术学院(JMI)和国际海洋石油工业培训组织(OPITO)联合宣布成立中国首个海洋风电产业学院。该产业学院计划于2025年9月开始正式招生,旨在提供全面、渐进且实用的学习体验,培养学生具备支持快速增长的海洋风电行业所需的国际化技能和知识,面向国际化就业。

The formal signing of the Memorandum of Understanding (MOU) between Peak Ocean Group, JMI, and OPITO take place on October 16, 2024, at the China Wind Power 2024 event. In the presence of guests from the Department of Vocational and Adult Education of the Ministry of Education of the People's Republic of China, the Department of Commerce and Trade of the UK government, and the Enterprise Development of the Singapore government, the President of Jiangsu Maritime Institute, CEO of the OPITO, and Chairman of PEAK OCEAN Group signed the MoU on behalf of the three parties. This collaboration highlights a shared commitment to build a future-ready talent workforce that will play a crucial role in advancing China's carbon neutrality 2060 goals and global sustainability development efforts.

POG、JMI 和 OPITO 之间的合作备忘录(MOU)签署仪式于 2024 年 10 月 16 日在北京举行的中国国际风能大会(China Wind Power 2024)上举行。在中华人民共和国教育部职业教育与成人教育司,英国政府商业贸易部和新加坡政府企业发展局等嘉宾见证下,江苏海事职业技术学院校长、国际海洋石油工业培训组织 CEO 与新加坡 PEAK OCEAN 集团董事会主席分别代表三方签署上述合作备忘录。此次合作强调了各方对培养未来人才的共同承诺,这些人才将在推动中国碳达峰,碳中和的 2060 目标和全球可持续发展努力中发挥重要作用。

"This is a significant milestone for Peak Ocean, Jiangsu Maritime Institute, and OPITO," said Jerome Goh, Chairman of Peak Ocean Group. **"The Offshore Wind Renewable Institute Program will offer a practical, world-class educational experience, developing a new generation of professionals equipped to support China's transition to clean energy."**
"这是 POG、江苏海事职业技术学院和 OPITO 的一个重要里程碑," POG 董事会主席 Jerome Goh 表示。"海洋风电产业学院将提供实用的、世界级的教育体验,培养新一代专业人才,支持中国向清洁能源的过渡。"

A Comprehensive Educational Experience 全面的教育体验

The Offshore Wind Renewable Institute Program will deliver specialized training and certification aligned with OPITO's internationally recognized standards. The curriculum will cover key aspects of offshore wind energy, including wind farm construction, maintenance, safety, and operations. Students will be trained in practical skills that address the immediate needs of the offshore wind sector, aligning with China's ambitious targets of net zero carbon goal.

海洋风电产业学院将提供根据 OPITO 国际认可标准制定的专业培训和认证课程。课程内容涵盖海上风电的关键领域,包括风电场建设、安全和运营,维护。学生将接受实用技能培训,以满足海洋风电行业的直接需求,推动中国实现其双碳目标。

"This Institute sets a new benchmark for renewable energy education. It will ensure that our customize, distinctive, high-level graduates contribute to the growth and success to the offshore wind renewable project in China and globally" said Wen Huabing, president of Jiangsu Maritime Institute.

"该学院为可再生能源教育设定了新的基准,"江苏海事职业技术学院校长温华兵表示。"它 将确保我们的订单化,特色化,高层次的毕业生,为中国及全球的海洋风电项目的增长和 成功做出贡献。"

Driving the Future of Offshore Wind Renewable Energy 推动海洋风电的未来

As China solidifies its position as a global leader in renewable energy, the Offshore Wind Renewable Institute Program is poised to play a pivotal role in shaping the future of the offshore wind industry. By fostering a new generation of skilled professionals, this program will support the rapid expansion of wind energy projects both within China and on the global stage.

随着中国在可再生能源领域逐步确立其全球领导者的地位,海洋风电产业学院将在海洋风电行业的未来发挥重要作用。通过培养新一代的专业技术人才,该学院将支持海洋风电产业在中国和全球舞台上的快速发展。

With OPITO's extensive expertise in workforce development and JMI's strong educational foundation, the program offers a unique opportunity for students to gain hands-on experience and graduate with internationally recognized qualifications. This collaboration also aligns with global sustainability goals, contributing to China's clean energy transition by building a workforce that can support long-term renewable energy initiatives.

凭借 OPITO 在海洋能源技能人才发展方面的丰富经验和江苏海事职业技术学院坚实的教育基础,产业学院为学生提供了获得实践经验并确保毕业生获得国际认可的资格的独特机会。这项合作还与全球可持续发展目标相一致,通过培养能够支持长期可再生能源计划的技能

Highlight of China Wind Power 2024

2024 中国国际风能展览会亮点

The MOU signing ceremony at China Wind Power 2024 will bring together key stakeholders from the energy and educational sectors, marking a significant moment in China's renewable energy journey. The event will spotlight the Offshore Wind Renewable Institute Program's objectives, curriculum, and its expected impact on China's renewable energy workforce. 在 2024 年中国国际风能展览会上举行的合作备忘录签署仪式将汇集能源和教育领域的主要参与方,标志着中国可再生能源发展进程中的一个重要时刻。该活动将重点介绍"海洋风电产业学院"的目标、课程设置及其对中国可再生能源技能人才的未来发展影响。

About Peak Ocean Group

关于 Peak Ocean Group

Peak Ocean Group is a global service provider specializing in offshore project and asset management, operation and maintenance, technical engineering, and training in the oil and gas, renewable energy, and marine sectors. With a broad range of services, Peak Ocean delivers innovative solutions that meet the evolving needs of the energy industry.

Peak Ocean Group 是一家全球能源和教育培训服务提供商,专注于石油天然气、可再生能源和海事领域的项目技术和资产管理、运维、技术工程及教育培训。通过提供广泛的服务和经验、Peak Ocean Group 致力于提供满足能源行业不断发展需求的创新解决方案。

About Jiangsu Maritime Institute (JMI)

关于江苏海事职业技术学院(JMI)

JMI was established in 1951 and is a high-level vocational school in China. The school admits more than 4600 full-time students and provides training for over 20,000 students each year. Graduates are active in various fields and positions in the maritime industry chain, such as shipbuilding, seafaring, and ship management, and are known as the "cradle of excellent shipping talents in the People's Republic of China.

江苏海事职业技术学院成立于 1951 年,是中国特色高水平高职学校。该校每年招收 4600 余名全日制学生和开展超过 2 万人次的社会培训,毕业生活跃在造船、开船、管船等海洋运输产业链各领域各岗位,被誉为"中华人民共和国优秀航运人才的摇篮"。

About OPITO

关于 OPITO

OPITO is the global skills organisation for the energy industry. Up to 500,000 people register for OPITO standards training every year, across 50 countries through over 240 accredited

training centres. OPITO works to develop a safe and skilled workforce by driving global standards and qualifications, creating workforce development solutions and leading dialogue with industries and governments. With operation centres in four regions- UK and Europe, Middle East and Africa, Asia Pacific, and the Americas - OPITO is driving safety and competency improvements to benefit the industry and providing career pathways and training opportunities for the current workforce and the next generation.

OPITO 是能源行业的全球技能组织。通过分布在 50 个国家的经 OPITO 认证的 240 多个培训中心,每年有多达 50 万人注册参加 OPITO 标准培训。OPITO 致力于通过推动全球标准和资质要求、创建技能人才发展解决方案以及桥接能源行业和政府部门,培养一支安全、熟练的技能人才队伍。OPITO 在全球设有四大区域总部——英国和欧洲、中东和非洲、亚太地区和美洲——持续推动安全和技能的提升,以造福行业,并为现有从业人员和下一代技能人才提供职业上升通道和培训机会。